

تاريخ: 9 يونيو 2020

To/Mr. Hasan Abdurrahman Al Serkal
SVP & Chief operation Officer
Operation Division
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

السيد /حسن عبد الرحمن السركال
نائب رئيس تنفيذي
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي -الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية وبعد،

Subj: Disclosure for transparency

الموضوع: افصاح بهدف الشفافية

As per the request of Mr. Mohammad Al Mortada Al Dandashi, a shareholder with Al Ramz Corporation Investment & Development PJSC "Al Ramz", please be informed that the transaction executed on 9th June 2020 on 59,468,589 Al Ramz shares is only a transfer of shares for financing purposes with a UAE local bank and he remains the ultimate owner of these share. The total number of Al Ramz shares currently under the Bank custody is 80,468,589 shares for the benefit of Mr. Al Dandashi.

He has also confirmed that there is no intention to sell any of his shares at the short or medium term. This is for your information and necessary action.

بناءً على طلب الشريك في شركة الرمز كورپوريشن للإستثمار والتطوير ش.م.ع "الرمز"، السيد /محمد المرتضى الدندشي، يرجى العلم بأن الصفقة التي نُفذت بتاريخ 9 يونيو 2020 على 59,468,589 سهم الرمز هي فقط عملية تحويل أسهم لأغراض التمويل لدى أحد البنوك العاملة في الدولة وأنه ما يزال المالك الفعلي لهذه الأسهم. وان عدد الاسهم المملوكة للسيد الدندشي تحت اسم البنك حالياً يبلغ 80,468,589 سهم .

كما وأكد على عدم وجود أي نية للتخارج من حصته في الشركة على المدى القصير أو المتوسط. هذا للعلم واجراءاتكم.

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير،،،

Dr. Fady Kayyal
Legal Counsel



فادي كيال
المستشار القانوني